
Boniek: Wolałbym oglądać Włocha u sterów
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Zbigniew Boniek, udzielił krótkiego wywiadu dla radia Rete Sport, w

którym odpowiedział między innymi na pytanie dotyczące ewentualnej

zmiany właściciela klubu.

Jak podoba ci się nowa Roma bez Tottiego i De Rossiego i z Fiengą i

Petrachmi w kierownictwie?

- Nie znam Fiengi. Podoba mi się z kolei Fonseca i podoba mi się to jak gra zespół.

Roma znajduje się w procesie odnowienia, mam nadzieję, że zajdzie jak najdalej i

mam nadzieję, że może zagrać w finale Ligi Europy, który zostanie rozegrany w

Polsce.

W kadrze jest jakiś gracz, który zrobił na tobie większe wrażenie od

innych?

- Muszę powiedzieć, że Zaniolo dorósł zarówno z fizycznego punktu widzenia, jak i

pewności, w porównaniu do poprzedniego sezonu.

Pallotta może opuścić Romę na rzecz nowego inwestora. Jeśli miałby

odejść, jak oceniłbyś jego prezydencję?

- Nie mam dokładnych liczb by móc ocenić. Myślę, że nie można być prezydentem i

właścicielem gdy jest się na zewnątrz. To wymaga codziennej obecności. Być może

Roma przejdzie z rąk jednego Amerykanina w ręce drugiego i wolałbym bardziej

widzieć Włocha u sterów. Stadion? Potrzebny jest własnościowy obiekt. Wystarczy

popatrzeć jak zmienił się Juventus. Mieli wielkie plusy wygrywając osiem tytułów z

rzędu i być może wygrają również w tym sezonie. Roma potrzebuje wznieść się

wysoko i coś zmienić.

Gdybyś był Florenzim, wybrałbyś odejście, aby grać na Euro czy byś

został?

- Florenzi jest graczem, którego uwielbiam. Robi wszystko na prawym skrzydle. Gra

nie tylko z mentalnością, ale z miłością rzymianina i Romanisty. Musi być spokojny. 
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